

Referat fra trenermøte, onsdag 27.april 2011

Tilstede; Aase, Anita, Helge, Benedicte, Sissel, Karen og Roger
Ikke møtt; Harald, Camilla, Marianne, Ole Erik, Marit

Agenda;

- **Påmelding av lag til seriespill**
 - Vi har for den kommende sesongen 5 lag som skal delta i seriespill, samt et/to lag som vi håper skal delta i Loppetassen Cup. Vi er dermed et lag mindre enn i sist sesong, men med mulighet for to lag i Loppetassen Cup vil dette jevne seg ut fremover.
 - Lagene som skal delta i seriespill er følgende;
 - J08/07 – nivå 1
 - J09 – nivå 1
 - J11 – nivå 2
 - J12 – nivå 2 og Hyundai Cup
 - J15 – nivå 2 og Hyundai Cup

- **Utstyr**
 - Det skal kjøpes inn ett nytt draktsett til det yngste laget, samt suppleres med drakter til de andre lagene hvor størrelse måtte være behovet. I tillegg skal det foretas nytt trykk på drakter som skal benyttes av de aller yngste i Loppetassen Cup.
 - Alle lag som fikk nye drakter denne sesongen, må sørge for å få vasket og samlet de inn etter siste kamp (cup) pga reklametrykk etc.
 - Det skal kjøpes inn nye "match"-baller til alle lag. Baller til trening må den enkelte spiller sørge for selv. Noen lag har bestilt nye baller til sine spillere via styret, de vil komme i løpet av september 2011.
 - Medisinsk utstyr finnes i hallen (i skapene), samt et lager i styreskapet – Lars sørger for at det ligger tilgjengelig til enhver tid. Det er viktig at trenere gir beskjed når det er lite igjen og at Lars sørger for påfyll FØR det blir tomt.

- **Evaluering av årets sesong**
 - Fra styrets side har det vært gledelig å følge det sportslige utviklingen og fremgangen siste år. 3 lag kom helt i toppen av sin seriepuljer; J15 ble nr 2 i sin serie og J11/J09 ville ha kommet helt til topps om det hadde vært tabell. J12 har hatt stor fremgang i år med flere seiere enn noen gang tidligere. J08 har vist i Loppetassen Cup at det kan bli et godt lag når serien starter til høsten. Det som ikke er fullt så gledelig for oss som klubb er at vi kommende sesong står helt uten guttelag. G15 fikk en brå avslutning tidlig på året, og G13 fullførte sesongen ut men klarer ikke å holde på noe lag til neste sesong. Felles for de begge har vært en kamp med seg selv og det å ha nok spillere til kamp fra starten av sesongen. Det er derfor ekstra gledelig at vi har startet

rekrutteringen i bunn. 2004-årgangen er så smått startet opp med treninger sammen med J08 og vi satser på at de får følge av 2005-årgangen (1.kl) fra skolestart til høsten. I startfasen vil de tre årgangene trenes av Karen, Sissel og Benedicte. Antallet spillere vil avgjøre hvordan vi så skal dele treningene utover høsten.

- Lagene selv er stort sett fornøyde med sesongen, både det sportslige og oppfølgingen de har fått/hatt behov for. J12 har fått med seg en ny trener (Jan Erik Lundby) og J11 ønsker seg en ekstra trener, da Camilla er helt alene med laget. J15 (fredrikstad Cup), J11 (nannestad cup) og J09 (kolbotn Cup) avslutter sine sesonger i mai/juni med cup-spill. Lagene har hatt div sosiale arrangementer i løpet av sesongen, med Nordefjelltur som et av høydepunktene for de fleste. J09 var ikke med på dette og har fått tildelt midler som de skal bruke på Tusenfryd i forbindelse med Kolbotn Cup.
- **Info fra styret**
 - Håndballotteriet
 - Innstillingen fra alle landets regioner til håndballtinget er at lotteriet skal forsvinne. Roger redegjorde for de konsekvenser dette vil få for vår klubb; et lite økonomisk tap og at regningen fra forbundet trolig vil bli lagt på de aktive i form av høyere lisens – dette vil bli avgjort på håndballtinget i midten av mai og Roger vil deretter sende ut info.
 - Treningsavgift
 - Styret kommer i år til å benytte elektronisk fakturasystem for innbetaling av treningsavgift – faktura vil bli sendt ut i starten av sesongen (september) og med betalingsfrist senest 1.oktober. Retningslinjene vil bli de samme som siste sesong, men med det nye systemet vil foresatte bli varslet sammen med 2. Purring.
 - Politiattester
 - Alle må sørge for å fornye sin politiattest og forevise denne til Anne Larsen før sesongstart 2011/12. Nytt av året er at den ikke skal via FIF først – du skal kun laste ned, fylle ut og sende til politiet, og forevises når kommet i retur.
 - Trenerkurs
 - Alle trenere skal som minimum ha trener 1 kurs. Av forskjellige grunner ble ikke dette prioritert i høst/vinter, men nå skal alt være på plass og trenerkurs må nå prioriteres. Sissel er påmeldt til kurs i begynnelsen av mai – resten av de som må ha (Camilla, Marit, Helge, Jan Erik, Karen og Anita) skal gjennomføre kurs i starten av den kommende sesongen. Roger skal være behjelpelig med å finne kurs og sørge for påmelding for hver enkelt.

- Økonomi
 - Gruppen gikk med ca 28000,- i underskudd 1.kvartal, men det er som forventet ettersom det pr 31.3. ikke har kommet inn noen av våre store inntekter. Med signering av ny driftsavtale i Bakkeløkka Flebrukshall er det ingen grunn for at økonomien skal settes på prøve de neste årene. Men for å kunne tilby et godt sportslig grunnlag for de eldste jentene jobbes det fremdeles med å få inn nye sponsorer
- **Eventuelt/div**
 - Forespørsel om treningsdress til nye trenere; dette tas opp på neste styremøte, da Roger ikke visste noe om at dette har vært normal praksis og følgelig ikke tatt høyde for i budsjett for 2011.
 - Forespørsel om dekket treningsavgift for barn av trenere; dette spørsmålet tas opp på neste styremøte, men kan uansett ikke godkjennes før årsmøte i 2012 pga de økonomiske forutsetningene for dette. Roger minnet også i så måte om at det er vedtatt en økonomisk kompensasjon til alle hovedtrenere og hjelpetrenere.
 - G-Sport Drøbak ønsket ikke å fornye sin sponsoravtale i Bakkeløkka Flebrukshall. Roger besluttet derfor, på vegne av styret, at alt samarbeid med de skal opphøre med umiddelbar virkning. Roger har også tatt saken videre til HS i FIF for en prinsipiell avgjørelse der. Vil i stedet søke en formell samarbeidsavtale med Energihuset, som faktisk fornyet sin avtale i Bakkeløkka. Kommer tilbake med info når dette er slutført.
 - Roger håper at det skal kunne la seg gjøre å får arrangert noen "fagerstrand dager" hos en fremtidig samarbeidspartner i forkant av kommende sesong – med tanke på overtrekksdresser, sko, baller etc til hver enkelt spiller og til gunstige priser. Kommer tilbake med dette så snart det foreligger noe konkret

Neste trenermøte blir etter skolestart i august, men trolig blir det et fordelingsmøte av halltid før dette.

Fagerstrand, 1.mai 2011

Roger Agerup